
COMMISSIE STADSONTWIKKELING 5 mei 2014 

 

Aanwezig Fabienne Blavier voorzitter – Christiaan Backx – Marina De Bie – Bart De 

Nijn – Stefaan Deleus – Catherine François – Tom Kestens – Melikan 

Kucamv – Glenn Nason – Patrick Princen – Marc Vanhammée – Jan 

Verbergt  

  

ambtenaren : Gust Van Thillo, Johan Vanmeerbeek 

 externen : - 

 

Verontschuldigd Frank Nobels – Liesbet De Keersmaecker 

 

Datum 5 mei 2014 – van 20.00 tot 20.30 uur 

 

Verslag vergadering 27 maart 2014 

 

Geen opmerkingen. 

 

Meerjarig contract voor het groenonderhoud in de wijken  

 

Gust Van Thillo geeft een inleiding en algemene duiding. 

 

Johan Vanmeerbeek geeft een toelichting a.h.v. de presentatie in bijlage. 

 

Volgende vragen werden gesteld door de commissieleden. 

 

 Vraag : waarom is de uitbesteding goedkoper dan uitvoering in eigen beheer ?  

 Antwoord : wegens verschillende factoren 

 lage conjunctuur 

 gespecialiseerd en duidelijk omschreven takenpakket 

 langere arbeidsduur mogelijk in drukke periodes 

 

 Vraag : werken stadswerklieden op KV ? 

 Antwoord : neen. We kennen wel 

 toelage voor maaien van sportvelden 

 plaatsen van verkeerssignalisatie 

 opruimen van openbaar domein na wedstrijden 

 opruimactie na recente storm 

 

 Vraag : wordt tuin Gerechtshof niet onderhouden ? 

 Antwoord : niet door de stedelijke diensten wegens staatsdomein in beheer door de 

regie der gebouwen. 

 Opdracht : onderzoeken om een onderhoudsregeling mogelijk is. 

     

 Vraag : werk de aannemer met onderaannemers in Hombeek ? 

 Antwoord: neen. 

 

 

 

 

 
       AVT – 06.05.2014 


